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Mali se snaží posílit ekonomické vazby s Ruskem —
ministr zahraničí

tass.com/economy/1572809

Podle Abdoulaye Diopa Rusko učinilo zásadní rozhodnutí, aby

zajistilo Mali přístup k obilí, elektřině a hnojivům.

Ruský ministr zahraničí Sergej Lavrov a ministr zahraničí Mali

Abdoulaye Diop

© Ruské ministerstvo zahraničí/TASS

BAMAKO /Mali/, 7. února /TASS/. Mali si přeje zlepšit své obchodní

a ekonomické vazby s Ruskem, řekl ministr zahraničních věcí Mali

Abdoulaye Diop po jednání s ruským ministrem zahraničí Sergejem

Lavrovem.

"Naším cílem je také zlepšit ekonomický aspekt našeho vztahu.

Podporujeme krok Moskvy k rozšíření vazeb s Bamakem. Vztahy

mezi Moskvou a Bamakem musí být posíleny," řekl.
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"Spolupracujeme na posílení obchodních a ekonomických vztahů.

Vybudujeme unikátní strukturu pro organizování těchto

dlouhodobých projektů," dodal ministr.

Podle Diopa Rusko učinilo zásadní rozhodnutí, aby zajistilo Mali

přístup k obilí, elektřině a hnojivům. "To vše přispěje k pohodlí

našich lidí," pokračoval. Ministr zahraničí Mali také zmínil zájem

Ruska o několik malijských zboží.

Ruský ministr zahraničí Sergej Lavrov zase vyjádřil naději, že

dodávky ruské pšenice, hnojiv a ropných produktů do Mali budou

zahájeny v blízké budoucnosti. "Pokračujeme v humanitární pomoci

Mali, a to především prostřednictvím bilaterální linky. Doufám, že

dodávky pšenice, hnojiv, ropných produktů a dalšího strategického

zboží začnou v blízké budoucnosti," řekl Lavrov v úterý po jednání s

Malijský ministr zahraničí Abdoulaye Diop.

"Náš obchodní obrat roste a poměrně rychle - o dvacet procent v

loňském roce. Přesto absolutní čísla nejsou příliš působivá - to je

naše společné hodnocení. Souhlasíme s tím, že těžba nerostných

zdrojů, průzkum, energetika, doprava a další infrastruktura a

zemědělství jsou perspektivní sféry pro uplatnění našeho úsilí,“ řekl

Lavrov.

před 2 hodinami

Odstranění řady ropných produktů ze sankčního seznamu legalizuje

„šedé“ schémata dodávek paliva, která jsou zavedena již dlouhou

dobu, zdůraznil místopředseda vlády.
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